
2015 Valgoplæg til RB: Hanne Præst Pedersen 

At sidde i Regionsbestyrelsen er berigende og ansvarsfuldt. Jeg har igennem 
mange år her haft ansvar for Arbejdsmiljø repræsentanterne. Holdt møder for 
denne gruppe i samarbejde med resten af TR/AMiR-udvalget. Et arbejde som 
jeg stadig brænder for. Da jeg er valgt tillidsrepræsentant på KBA BFH, er 
arbejdet med denne gruppe relevant.  

At arrangere spændende rundvisninger rundt omkring i København er et forum hvor pensionister 
men også unge deltager. Det er meget berigende at møde andre kollegaer. 

Ad flere omgange har jeg været frikøbt til at hjælpe på regionskontoret. En opgave som falder mig 
let i kraft af mit tidligere formandskab for Københavns amts kreds, da vi i danske bioanalytiker 
havde den struktur. 

Jeg føler stadig jeg har meget at give min fagforening og ønsker derfor at bliver valgt for endnu en 
periode. 


